
 

 

            

PROTOKOLL STYREMØTE 
Stange Jeger- og Fiskerforening  

Sted/dato: Styremøte, Temmen, mandag 08.08.22, kl. 18.00 – 20.40 

Deltakere: Marius Mickelson (møteleder), Sigbjørn Stensrud, Andreas Mostue, Severin Larsen, 

Siw Kr. Moen, Lene Renate Frydenlund, Bjørg-Karin Ringen (møtets første del), Levi 

N. Tyriberget (møtets første del) og Anne Marthe Gjestvang. 

Forfall: Adrian Lien Larsson, Arne Hushagen og Trond Frydenlund. 

Referent: Anne Marthe Gjestvang 

 

Sak Sakstittel / -innhold Ansvar 

22-46 Godkjenning av innkalling og agenda 
Godkjent. 
 

 

22-47 Protokoll fra de to foregående styremøter – til publisering 
Forslag var sendt som vedlegg til saksliste.  
Saken ble ikke behandlet. Behandles pr. e-post. 
 

 
 
AMG/Alle 

22-12 Nøkkelregistrering 
Oppfølging fra de tre siste styremøter: 
Registrering av foreningas nøkler, innleverte og utleverte 
 
*Status 08.08.22: Nøkkelpose fra Knut Olav ligger nedlåst på lerduebana. 
En nøkkel ble registrert ut under styremøtet. 
 

 
 
 
 
 
 
 

22-14 Innbruddsalarm  
Oppfølging fra de tre siste styremøter: 
*Status 08.08.22: Under arbeid. 
Bytte kontaktpersoner for innbruddsalarm Verisure. Resette kode.  
*Status pr. 27.06.22: Ikke utført.  
*Status 30.05.22: Er blitt utsatt pga. tidkrevende registrering i 
Brønnøysundregistrene. 
 

 
 
MM 
MM 
 
 
MM 
 

22-18 Møte elgbaneutvalget 
Oppfølging fra de siste styremøter:  
 
*Status 08.08.22: Tar inn saken igjen nærmere årsmøtet/ny sesong. 
*Status 27.06.22: Misforståelse med ny møtedato, kun en person møtte 
opp. Møtet utsatt. 
*Status 30.05.22: Møtet er av diverse årsaker utsatt, travel agenda. 
Prøver å få til neste uke, onsdag 8.  juni kl. 18, Temmen.  

 
 
 
AMG 
AMo 
 
 
ALL 



 

 

Innkalling sendes. 
Ref. anm.: Møtedato er endret av leder elgbaneutvalget: 20. juni. 
 

AMG 
AMo 

22-20 Pris duer og patroner 
*Status 08.08.22:  
Premisser for junior ble ikke diskutert i forrige styremøte.  
Arbeidsgruppe Izettle kommer med forslag på premisser for 
juniorskyttere. 
Forslagene skal behandles og vedtas av styret. 
 

 
 
 
SKM/LNT/GA 
 
Alle 
 

22-21 SimWay skytesimulator 
Oppfølging fra tidligere styremøter: 
SimWay skytesimulator, patroner skulle skaffes.  
*Status pr. 08.08.22: Andreas tok over saken fra Arne, men Andreas har 
ikke fått svar hos leverandøren, Siw tar over saken. 
Pris ca. 3000 kr. pr patron, kjøp av tre kalibre rifle, samt haglepatron. 
 

 
 
AH 
 
 
SKM 

22-22 Hedemarkenkarusellen 
Status 08.08.22: Utsettes til senere på høsten, neste styremøte. 
Status 27.06.22: Mottatt e-post fra Svein Arve Pedersen (SAP) rett før 
møtestart styremøte 27. juni, saken ble derfor tatt inn igjen på sakslista. 
Saken ble ikke behandlet pga. mange saker denne kvelden, utsatt til neste 
styremøte. 
E-post er i ettertid sendt til styremedlemmene for styrebehandling, for 
tilbakemelding til SAP. 
 

 
AMo/SL/Alle 
 
 
 
 
Alle 
 

22-25 Aktivitet med tilskudd fra NJFF via søknadsportalen  
Oppfølging fra de tre siste styremøter: 
 
*Status pr. 08.08.22:  
-Familiedag Bergsjøen 14. august går etter planen. Arne og Trond skal 
være med. Evt. kommer Severin.  
-Duejakt for damer 27. august, fellesarrangement på Lisetra fredag.  
Trening på bane torsdagen forut, der bør noen ta seg spesifikt av 
deltakerne. 
Terreng avtalt mellom Severin (Stange) og Bjørg-Karin (Tangen).  
-Gressandjakt: går sin gang, 
Reklamere for due og grasandjakt på hjemmesida 
-Rådyr introjakt: treg fordeling av retter (rådyr intro dame er OK) 
-«Høstingsbasert» slettes 
-«Skog og vann» Skogmuseet: venter på avtalt beløp. 
 

 
 
 
 
LRF 
 
BKR 
 
Lerdueutv. 
 
BKR 
AMG 
SL/ALL 
 
MM 
 

22-26 Samarbeidsavtale mellom Stange Almenning og SJFF 
Oppfølging fra tidligere styremøter: 
 
*Status pr. 08.08.22: Marius har sendt e-post til GN, ferieavvikling i SA, 
venter på svar. Samordne til ett møte. 
 

 
 
 
MM 
 
 

22-28 Min forening 
Oppfølging fra de tidligere styremøter: 

 
 
 



 

 

«Min forening» ministrategi seminar – lage god foreningsdrift – 
samarbeidsform. 
Frist tilbakemelding 25. august til Studieforbundet natur og miljø. 
 
*Status 08.08.22: Tar det opp igjen til diskusjonen i neste styremøte, 
november, evt. avholdelse 2023. 
Tilbakemelding til Studieforbundet natur og miljø og Svein Arve Pedersen. 
*Status pr. 27.06.22: Ikke behandlet i kveldens møte. Utsatt til senere 
styremøte der flere styremedlemmer er til stede. 
*Status 30.05.22: ble ikke noe seminar pga. for få påmeldte 
styremedlemmer. Todelt diskusjon tas opp i neste styremøte. 
 

 
 
 
 
Alle 
AMG 
 
 
 
 
 

22-30 Kiosk – kjøkken 
Oppfølging fra de to siste styremøter: 
 
*Status 08.08.22: Larisa tar renholdsjobben, og kommunikasjon er 
vesentlig for at Larisa blir værende i jobben.  
Ny utleieansvarlig klubbhus og lavvo er Siw Kr. 
 

 
 
 
SKM/AMo/SL 
 
SKM 

22-31 Lysjøsætra  
Oppfølging fra de to foregående styremøter: 
*Status pr. 08.08.22: Som 27.06.22; ikke avklart. Koia må uansett beises, 
Dato for beising 19. august. Kom når det passer denne datoen. 22. august 
er alternativt tidspunkt. 
*Status pr. 27.06.22: Samme status som styremøte 30. mai. MM ringer i 
morgen 28. juni. 
*Status 30.05.22: Marius kontakter GN. i SA. 
 

 
 
MM 
BKR 
Alle 
 
MM 28.06.22 
MM 
 

22-32 Status skytebaner 
Oppfølging fra styremøte 11.12.2021 Sak 10 samt foregående styremøter: 
 
*Status pr. 08.08.22: Sikkerhetsmerke OK. Graving; ikke ringt Frode ennå. 
*Status pr. 27.06.22: 
Minielgbana ble ferdigmontert og prøvekjørt 22. juni. 
Frode Strandlie kontaktes for påfyll av masse. 
*Status 30.05.22: 
Langholdet er et påbegynt prosjekt som ikke er fullført, ikke i drift. 
Beltemaskin må trolig leies for oppfylling.  
Nytt sikkerhetsmerke er under vegs.  
Jaktfeltløype (og figurjaktløype) skal gjennomgås. 
 

 
 
 
MM 
 
 
MM 
 

22-42 Skyteskiver langhold riflebana 
*Status 08.08.22: Ikke gjort noe, men noe uklart rundt kvalitet/pris på 
solcellepanel. 
Flere momenter må avklares før evt. vedtak om investering fattes. 
*Status 27.06.22: 
Elektroniske skyteskiver: Ca. kr. 50 000 pr. skive inkl. all elektronikk m/ 
solcelle, wifi, osv. Wifi forstyrrer ikke løpende elg. 
Videre sjekk av system for evt. kjøp. 
 

 
AMo 
 
Alle 
 
 
 
AMo 
 

22-33 Informasjon fra utvalgene  



 

 

 
Barn og unge 
Status: 08.08.22: Se sak 22-25, og punkt Familiedag Bergsjøen. 
 
Elgbaneutvalget 
Status 08.08.22: Alt er greit, men har ennå ikke fått kal. 6,5x55 
 
Lerdueutvalget 
Status 08.08.22: Alt er greit. Har fått duer og patroner 
 
Hundeutvalget 
08.08.22:  
-Utedass er ferdig på Stjernebeita. 
-En del folk kommer på Stjernebeita uten å reservere området.  
-Blodsportrening; -det er etterspørsel, men har ikke hatt tid. Vanskelig å 
få hjelp med dette av andre interesserte.  
-Aversjonsdressur har nå fokus.  
 
Fiskeutvalget 
Status 08.08.22:  
-Gjeddekonkurransen, lite interesse.  
-Ingen fisk skal slippes ut igjen! 
-Skal begynne i Lysjødammen 17. august med befaring. Begynner å grave 
19. august. Skal òg skifte kulvert i Skrårudbekken. 14 dager er avsatt på 
prosjektet, ukedager. 
Nyhet deles igjen. 
 
Kvinneutvalget 
Status 08.08.22: Se sak 22-25 «Aktivitet med tilskudd fra NJFF via 
søknadsportalen». 
 

 
 
LRF 
 
 
AMo 
 
 
SL 
 
 
 
 
 
 
 
SKM 
 
 
 
SS 
 
SS 
 
 
AMG 
 
 
BKR 

22-34 Økonomisk status 
Status 08.08.22: Regnskapsfører har ferie ennå. Ingen info ble gitt. 
 

 
 
 

22-35 Refinansiering lån grunne 
Oppfølging av årsmøtevedtak. 
 
*Status pr. 08.08.22: Uproblematisk å gjøre om lånet, søke til rammelån. 
Men, mer omfattende enn antatt, må skrive en ny lånesøknad. 
Arne settes på saken. 
*Status pr. 27.06.22: Ikke omtalt i møtet, utsettes til neste møte. 
*Status 30.05.22: Møte er avtalt med banken. 
 

 
 
 
 
 
MM/AH 
MM/LNT 
MM/LNT 

22-37  Leder driftsutvalg 
Oppfølging av vedtak fra ekstraordinært årsmøte samt foregående 
styremøter.  
*Status: 08.08.22: Ingen kandidater foreløpig, evt. kontakte 
valgkomiteen. 
 

 
 
 
 
 

22-43 TreffData/Leirdue.net  
 



 

 

Påmelding/resultatservice med datasystemene TreffData og evt. 
Leirdue.net:  
*Status pr. 08.08.22: Dersom vi skal arrangere skytestevne(r) i 2023 er 
det hensiktsmessig å se konturene av et sekretariat med en ansvarlig 
person før søknadsfrist (20. sept) for terminfestede stevner utløper. 
Severin og Andreas avgjør sammen med sine utvalg om stevner skal 
arrangeres neste sesong. 
Arne spørres om å ta tak i saken. 
*Status pr. 27.06.22: Ikke behandlet i møtet. Utsatt til neste styremøte. 
 

 
 
 
 
 
SL/AMo 
 
MM/AH 
 

22-48 Eventuelt  
*Neste styremøte: 7. november kl. 18. Valgkomiteen inviteres.  
 

 
Alle 
 

 
 

 


